
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXI/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 30 listopada 2016 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.10

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 12
Radni nieobecni -   3
Radni nieobecni -  Krzysztof Kijański    

   Wiesław Lisek
   Grzegorz Żmijewski
     

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXI  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
4. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn” 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
• określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
• obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia 

podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2017 r., 
• opłaty od posiadania psów,
• opłaty miejscowej,
• opłaty prolongacyjnej,
• uchwalenia  rocznego programu współpracy z  organizacjami  pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta 
i Gminy Miłomłyn,

• zmiany Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2014-2020,
• zmiany  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy 

Miłomłyn,
• uchwalenia  Wieloletniego  Programu  Gospodarowania  Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2017-2021,

1



• ustalenia  kwoty  dotacji  przypadającej  na  jedną  osobę  będącą  uczestnikiem 
Centrum Integracji Społecznej w Ostródzie.

6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów  
7. Wolne wnioski i informacje
8. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o dołączenie do punktu 5 porządku obrad 
„Podjęcie uchwał w sprawie” następujących projektów uchwał:

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-
2031,

• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r.,
• rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

Poinformował, że dwa pierwsze projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach komisji 
Rady Miejskiej. Następnie poddał wniosek pod głosowanie. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  porządek  obrad  został  poszerzony  o  trzy 
dodatkowe projekty uchwał.

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Interpelacje i zapytania radnych”. 

Adn. pkt 3. Sołtys Sołectwa Liksajny, pani Donela Zegadło poinformowała, że jakiś czas 
temu radny Grzegorz Żmijewski składał zapytanie w sprawie zamontowania dodatkowych 
lamp oświetleniowych w Liksajnach. Otrzymał odpowiedź, że jest to niemożliwe. Tymczasem 
w miejscowości  Winiec  postawiono nowe słupy i  zamontowano na nich  lampy.  Nie wie, 
dlaczego w miejscowości Liksajny było to niemożliwe. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że sprawa ta zostanie 
ponownie rozważona. 

Interpelacji oraz innych zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 4. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku utworzenia 
uzdrowiska w Miłomłynie.  

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.
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W nawiązaniu do przedstawionej informacji Sołtys Sołectwa Liksajny, pani Donela 
Zegadło stwierdziła, że przepust pod drogą prowadzącą  do żwirowni Pana Czesnowskiego 
w Liksajnach został odbudowany, ale nie udrożniono rowu, co powoduje zastoisko wody. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że przypilnuje prawidłowego naprawienia 
drogi w tym miejscu. 

Radny Mirosław Ruczyński zapytał o zjazd delegatów Oddziału Powiatowego ZOSP 
RP w Ostródzie. Kto z OSP Miłomłyn został wybrany do składu Zarządu, a kto jako delegat 
na zjazd wojewódzki OSP.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że na delegatów na 
zjazd powiatowy Oddziału  ZOSP RP w Ostródzie z terenu naszej gminy został wybrany on 
oraz  pan  B.  Grzymowicz.  Na  zjeździe  wybrano  dwóch  przedstawicieli  powiatu  na  zjazd 
wojewódzki OSP. Jednym z nich jest on – Burmistrz Miasta i Gminy Miłomłyn. 

Adn. pkt 5. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała obecnych na sesji sołtysów, 
że  stawki  podatku  na  przyszły  rok  zostały  zaplanowane  w  wysokości  o  0,9  %  niższej 
w stosunku do stawek z roku bieżącego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXI/153/2016
wg załącznika Nr 4 do protokołu.

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie 

3



określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXI/154/2016
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia  podatku rolnego 
na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2017 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 
rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2017 r. 

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 
żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia  podatku  rolnego  na  obszarze  miasta 
i gminy Miłomłyn w 2017 r.  została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/155/2016
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

opłaty od posiadania psów

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie opłaty od posiadania psów.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów 
została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/156/2016
wg załącznika Nr 7 do protokołu.
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opłaty miejscowej

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie opłaty miejscowej.  

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie opłaty miejscowej  została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/157/2016
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

opłaty prolongacyjnej

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie opłaty prolongacyjnej.  

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/158/2016
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  podkreślił,  że  podatki  nie  były 
podnoszone  od  czterech  lat.  Na  rok  przyszły  stawki  podatków  są  obniżone  o  0,9  % 
w stosunku do  roku bieżącego. Obniżenie podatków spowoduje zmniejszenie dochodu do 
budżetu gminy o kwotę 25 tys. zł. 

Sołtys  Sołectwa  Majdany  Wielkie,  pani  Elżbieta  Kucińska  zwróciła  się  z  prośbą 
o podanie wysokości uchwalonego podatku rolnego i opłaty od posiadania psów.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross  poinformował,  że  Rada obniżyła 
średnią cenę skupu żyta określoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego 
z  dnia  18.10.2016  r.  z  kwoty  52,44  zł  za  1  kwintal  do  kwoty  48,56  zł  za  1  kwintal 
przyjmowaną  jako  podstawę  do  obliczenia  podatku  rolnego  na  obszarze  miasta 
i gminy Miłomłyn w 2017 r. Natomiast opłatę od posiadania psów uchwalono w wysokości 
25 zł.
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uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 
podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r. 
o     działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  terenie  Miasta  i  Gminy   
Miłomłyn

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  o  których mowa 
w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o działalności  pożytku  publicznego 
i o wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/159/2016
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

zmiany Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2014-2020

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie zmiany Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2014-2020.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie zmiany Strategii  Rozwoju 
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2014-2020 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/160/2016
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach  komisji.  Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  W  projekcie 
uchwały  została  wprowadzona  zmiana  polegająca  na  zwiększeniu  częstotliwości  wywozu 
nieczystości. 
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Burmistrz Miasta i Gminy doprecyzował, że chodzi o tworzywa sztuczne, opakowania 
wielomateriałowe i metale z obszaru zabudowy jednorodzinnej. 

Sołtys  Sołectwa  Tarda,  pani  Małgorzata  Pierzchała  zapytała  o  częstotliwość 
opróżniania pojemników na odpady segregowane z tzw. gniazd.  

Burmistrz poinformował, że w tym wypadku częstotliwość nie ulega zmianie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXI/161/2016
wg załącznika Nr 12 do protokołu.

uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 
Miłomłyn na lata 2017-2021

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny Franciszek  Brzozowski  zapytał  o  realizację  dotychczasowego Wieloletniego 
Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2010-2016. 
Czy ten program też nakreślał ilość sprzedanych mieszkań i czy ta ilość mieszkań została 
spełniona w programie przez te 6 lat.  W związku z tym zastanawia się, czy dane zawarte 
programie na lata 2017-2021 są racjonalne.  

 
Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  pracownik  tut. 

urzędu, pani D. Marciniak prowadząca te sprawy jest w zastępstwie za niego na posiedzeniu 
Związku Gmin Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. Informacja w tej sprawie zostanie 
udzielona na piśmie.  

Następnie  radny  Franciszek  Brzozowski  nadmienił,  że  wchodzi  w  życie  rządowy 
program „Mieszkanie plus”. W przedstawionym radnym projekcie Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2017-2021 jest zapis, że 
wzrosła ilość osób oczekujących na mieszkanie. Zastanawia się, czy w tym programie nie 
warto  byłoby uwzględnić  wejścia  w  ten  rządowy program,  wydzielenia  działek  na  rzecz 
rządu,  który  by  wykupił  mieszkania  i  zwiększyłoby  to  standard  mieszkań  komunalnych. 
W pewnym sensie jest to efekt psychologiczny. Jeżeli gmina zostawi mieszkania, które są 
niskim standardzie,  to nie wątpliwie proces resocjalizacji przez najbliższe kilka lat raczej nie 
ma racji bytu. Zapytał, czy jest taka myśl samorządu, aby przystąpić do tego programu.
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  kiedyś  myślał 
o tym, by przystąpić do programu „Mieszkanie plus”. Na dzień dzisiejszy jest za mało danych 
na  ten  temat.  Rada  może  uchwalić  Wieloletni  Program Gospodarowania  Mieszkaniowym 
Zasobem  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2017-2021,  a  na  następnej  sesji  może  dokonać 
ewentualnych  zmian.  Jednak  gmina  musi  skupić  się  na  realizacji  inwestycji  wodno-
kanalizacyjnych oraz drogowych na swoim terenie. Gmina posiada działki budowlane pod 
budowę  domów  jednorodzinnych  oraz  tereny  pod  działalność  mieszkaniową-usługową 
z opracowanym planem zagospodarowania przestrzennego. Nie zasięgał informacji na temat 
kosztów realizacji tego programu. Na pewno samorząd będzie musiał w tym partycypować. 
Myśli, że ten temat jest pod rozwagę radnych, ale na dzień dzisiejszy ma za mało danych. 

Przewodniczący Rady Radosław Gross przyznał rację  Burmistrzowi w tej  sprawie. 
Uważa, że trzeba poczekać i zobaczyć, na ile ten program jest propagandowy, a na ile idzie za 
nim faktyczne wsparcie finansowe dla mieszkańców i samorządu. Myśli, że najbliższy czas to 
pokaże. Jeżeli takie wsparcie będzie, wtedy można rozważyć przystąpienie do tego programu.

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Miłomłyn na lata 2017-2021.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 2 radnych, „wstrzymało 
się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniego 
Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2017-2021 
została podjęta.  

Uchwała Nr XXXI/162/2016
wg załącznika Nr 13 do protokołu.

ustalenia kwoty dotacji  przypadającej  na jedną osobę będącą uczestnikiem Centrum 
Integracji Społecznej w Ostródzie

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje zakwestionowały proponowaną kwotę dotacji na 1 uczestnika 
Centrum Integracji Społecznej w wysokości 250 zł brutto miesięcznie. Ostateczne ustalenie 
wysokości dotacji komisje odłożyły do dzisiejszej sesji. W związku z tym zapytał, jakie radni 
mają propozycje w tej sprawie. 

Radna  Zdzisława  Milkowska  poinformowała,  że  Gmina  Ostróda  od  początku 
przekazuje  na  1  uczestnika  CIS  kwotę  100  zł,  przy  dochodach  z  opłat  za  korzystanie 
z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  w  wysokości  230  tys.  zł  rocznie. 
Nasza gmina uzyskuje dochód poniżej 100 tys. zł  i  obecnie przekazuje 170 zł.  Osobiście 
uważa, że kwota 170 zł, to jest i tak za dużo. Zaakceptowałaby tą propozycję, gdyby z tych 
pieniędzy korzystali uczestnicy CIS. Nie są to jednak pieniądze przeznaczone na te osoby. 
Rozmawiała z uczestnikami CIS.  Uważa,  że 250 zł  to jest  wygórowana kwota. Komisja 
Rewizyjna oraz Komisja Budżetu i Finansów wypowiedziały się za podtrzymaniem dotacji 
w dotychczasowej wysokości tj. 170 zł brutto na 1 uczestnika.
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Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  i  Ochrony 
Środowiska  oraz  Komisja  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  również  sugerowały,  by  ustalić 
dotację w dotychczasowej wysokości, tj. 170 zł.  

Innych propozycji w tej sprawie nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę zapisu paragrafu 
1 projektu uchwały w następujący sposób: „Ustala się w 2017 r. miesięczną kwotę dotacji dla 
Centrum Integracji Społecznej w Ostródzie w wysokości 170 zł brutto na jednego uczestnika 
zajęć reintegracji zawodowej i społecznej.” 

„Za”  przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, „przeciw” 2 radnych, „wstrzymało 
się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  podjęcie  uchwały 
w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji  przypadającej  na  jedną  osobę  będącą  uczestnikiem 
Centrum Integracji Społecznej w Ostródzie w zmienionym brzmieniu.

„Za”  podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 2 radnych, „wstrzymało 
się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji 
przypadającej  na  jedną  osobę  będącą  uczestnikiem  Centrum  Integracji  Społecznej 
w Ostródzie została podjęta.  

Uchwała Nr XXXI/163/2016
wg załącznika Nr 14 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031
zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r.

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że w stosunku do projektu 
uchwały,  jaki radni wcześniej  otrzymali  proponuje się wprowadzenie dodatkowych zmian. 
Dlatego radni otrzymali  przed sesją nowe projekty uchwały.  Zmiana dotyczy przebudowy 
nawierzchni ul. Potockiego w Miłomłynie – etap I i II. Wykonawca twierdzi, że nie uda się 
wykonać  tego  zadania  w  tym  roku  budżetowym.  W związku  z  tym  wystąpi  z  pismem 
o przesunięcie realizacji I etapu do końca lutego 2017 r. Dlatego proponuje się usunięcie tego 
zadania  z  budżetu  miasta  i  gminy  z  2016  r.  i  przesunięcie  do  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej  jako  limit  upoważniający  do  podpisania  aneksu  na  to  zadanie  na  2017  rok. 
Po proponowanych zmianach deficyt budżetu uległ zmianie do kwoty 783.532 zł i w całości 
zostanie pokryty z wolnych środków. W tym roku gmina nie będzie zaciągać pożyczek na 
realizację tych zadań, gdyż w tym roku nie będą opłacone. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  gmina  chciała 
wykonać I  etap tej  inwestycji  w tym roku. Jednak ze względu na niesprzyjające warunki 
atmosferyczne  proponuje  się  przesunięcie  jej  na  rok  przyszły.  Na  dzień  dzisiejszy  prace 
związane z realizacją tego zadania są zaawansowane w ok. 70 %. 
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Do projektów uchwał nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w pierwszej 
kolejności wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXI/164/2016
wg załącznika Nr 15 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2016 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXI/165/2016 
wg załącznika nr 16 do protokołu. 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  do  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego 
wpłynęła skarga od Pana Zdzisława Beksy zam. w Miłomłynie ul.  Nadleśna 5. Wojewoda 
przesłał skargę do załatwienia Radzie Miejskiej. W imieniu Rady skargą zajęła się zgodnie 
z właściwością Komisja Rewizyjna. Następnie przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, radnego Marka Grzędy o przybliżenie treści skargi. 

Radny  Marek  Grzęda  poinformował,  że  pan  Z.  Beksa  wysłał  dnia  10.11.2016  r. 
pismo-skargę do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, w którym skarży się na niereagowanie 
przez Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn na zgłaszane przez niego zastrzeżenia związane 
z organizacją imprez masowych, które odbywają się w Miłomłynie i związany z tym ogromny 
hałas. W związku z tym Komisja Rewizyjna w Miłomłynie  zapoznała się ze skargą pana 
Z. Beksy i sprawdziła okoliczności opisane w skardze. Stwierdziła, że skarga jest niezasadna. 
Zarówno do Urzędu Miasta i Gminy Miłomłyn, jak i do Posterunku Policji w Miłomłynie nie 
wpłynęła żadna skarga dotycząca opisanych przez pana Beksę okoliczności. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  wystąpił 
z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta i Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXI/166/2016 
wg załącznika nr 17 do protokołu. 

Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross stwierdził, że odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów Burmistrz Miasta i Gminy udzielił w punkcie 
3 „Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów”.

Adn. pkt 7. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedstawił  informację 
w sprawie analizy oświadczeń majątkowych radnych  w oparciu o informację przedłożoną 
przez Urząd Skarbowy. 

Informacja wg załącznika 
Nr 18 do protokołu.

Radny Franciszek Brzozowski zaprosił radnych i sołtysów na I Miłomłyński kongres 
kultury i aktywizacji społecznej, który odbędzie się 2 grudnia br. o godz. 18.00 w Miejsko-
Gminnym Ośrodku Kultury. Na tym spotkaniu przewidziana jest dyskusje nt. kultury, sportu 
i edukacji.  

Radna Zdzisława Milkowska zapytała o chodnik na ul. Twardej w Miłomłynie pod 
mostem.  Prace  związane  z  jego  remontem  rozpoczęto  miesiąc  temu  i  jeszcze  ich  nie 
zakończono. Mieszkańcy nie mają gdzie chodzić i schodzą na jezdnię. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  w najbliższym 
czasie ma spotkać się z dyrektorem firmy Budimex i poruszy m. in. tą sprawę.  

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  przedstawił  w  oparciu  o  informację 
przedłożoną przez Urząd Skarbowy informację w sprawie analizy oświadczeń majątkowych 
składanych do Burmistrza Miasta i Gminy.  

Informacja wg załącznika 
Nr 19 do protokołu.

Radny  Andrzej  Krzykowski  wystąpił  z  propozycją,  by  pieniądze  zaoszczędzone 
w wyniku uchwalenia niższej kwoty dotacji na jednego uczestnika CIS w Ostródzie w całości 
lub  części  przeznaczyć  na  stypendia  dla  uczniów  Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjum 
w  Miłomłynie  za  wyniki  w  sporcie.  Wcześniej  należałoby  opracować  regulamin 
przyznawania takich stypendiów. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poparł  propozycję  radnego 
A.  Krzykowskiego.  Poinformował,  że  regulamin  przyznawania  tych  stypendiów  opracuje 
wspólnie z sekretarzem. 

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że pieniędzy z Gminnego 
Programu  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  nie  można  przeznaczyć  na  wypłatę 
stypendiów uczniom za wyniki w sporcie. 
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Radna  Joanna  Karabinowska  przypomniała,  że  30  listopada  br.  o  godz.  17.00 
w świetlicy w Liwie odbędzie się spotkanie z Panem Wiesławem Skrobotem na temat historii 
miejscowości Liwy i okolic. Zaprosiła zebranych na to spotkanie.

Sołtys  Sołectwa  Liwa,  pani  Waleria  Pękala  podziękowała  Burmistrzowi  i  innym 
osobom, które były zaangażowane w remont nawierzchni drogi – ul. Leśnej w Liwie. 

Sołtys  Sołectwa  Wielimowo,  pani  Teresa  Walczak  zwróciła  uwagę  na  potrzebę 
poprawienia nawierzchni drogi z Liwy do Wielimowa.

Adn. pkt 8. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXXI  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
K. Staszyńska Przewodniczący Rady Miejskiej

Radosław Gross
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